
 
Sri Lankan Lions-ystävät 

 
Työryhmän kokous 
 
Keskiviikkona 18.4.2018 klo 17.00 –> Helsingin yliopiston tietotekniikkakeskus Viikin kampus, Koetilantie 3, 
Yliopiston eläinsairaalan takana.  
 
Pöytäkirja 
 
1§ Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja Ilkka Siissalo avasi kokouksen klo 17.05. 
 
2§ Osanottajien toteaminen 

PDG Ilkka Siissalo, PID Erkki Laine (1-7§), PID Harri Ala-Kulju (1-7§), ZC Kaarina Laine (1-7§), PDG Veikko 
Teerioja, PDG Otfried Blümchen, PDG Matti Paavola, lion Leena Logren, IPCC Heikki Hemmilä etänä 
(Skype), ID Markus Flaaming 

 
3§ Edellisen pöytäkirjan tarkistaminen (20.2.2018) 

Hyväksyttiin 
 
4§ Tilannekatsaus, Nethseta-sairaala  

- Sairaalan valmistuminen: PID Erkki menee Sri Lankaan 17.5.2018. Dr. Setti oli pahastunut, kun 
sairaala pitää vapaata maanantaina ja tiistaina.  

- 1.5. on Trust boardin kokous. 
- Potilaslukujen osalta ilmaisia on hieman enemmän kuin maksavia. 
- Lions-merkki on huonossa kunnossa ja Erkki tarkistaa asian mennessään Sri Lankaan. 
- Alakerrasta puuttuu pesula ja miesten sosiaalitila.  

 
5§ Silmälasien puhdistaminen ja lähettäminen Sri Lankaan 

- Lions-liiton kellarissa on vielä muutamia laatikoita. Pidetään talkoot syksyllä silmälasien 
puhdistamiseksi. 

- PDG Otfried on pitänyt palaverin Hanna Hernandezin kanssa ja sen mukaan valmistellaan Ulvilassa 
olevien laatikoiden toimittaminen mahdollisimman pian. Saamme vielä tarjouksen toimituksesta. 

   
6§ Jäsentilanne 4/2018, jäsenasiat 

- Klubeja on vielä maksamatta. Kysytään klubeilta tulevatko mukaan mahdollisesti perustettavaan 
yhdistykseen. 

 
7§ Muut asiat 

- Keskusteltiin Sri Lankan Lions-ystävien muodostamisesta yhdistykseksi. 
Keskusteltiin sääntöluonnoksesta, jonka PDG Ilkka oli laatinut. 
Valmistellaan asiaa kesän aikana, keskustellaan lakimiehen kanssa tai käydään PRH:ssa ja esitetään 
asia ystävien vuositapaamisessa syksyllä. Selvitetään myös yhdistyksen suhde Lions-liittoon ja 
järjestöön sekä Lions-merkin käytön. 



- ID Markus lähettää pöytäkirjan Lions-liiton hallituksen kokoukselle. 
- Sri Lankan ammattikouluhanke: Saatu summa on nyt noin 20 000 €. IPCC Heikki on lähettänyt 

klubeille pyyntöjä tulla maksamaan. Poistamispyyntöjä on tullut. Rakennusta on jo maalattu ja 
korjattu. Työkaluja on jo saatu, mutta vielä otetaan vastaan. 
Sri Lankasta tulee noin 10 henkilöä Suomeen 1.6. Ulla Sirviö-Hyttinen ottaa vastaan nämä. He 
käyvät myös Nivalan ammattikoulussa. 
 

- Ständille Ouluun IPCC Heikki laatii valokuvista esityksen. 
Ständillä ovat IPCC Heikki, PDG Matti ja PDG Veikko. 
 

- PDG Ilkka ja ID Markus korjaavat Lions-liiton web-sivuja 12.6.2018 klo 16 alkaen. Muutkin voivat 
tulla mukaan.  
 

- Ystävien vuositapaaminen on 8.9.2018 klo 12.00. Selvitetään vielä paikkaa, koska Tikkurila ei 
onnistunut rakennusten purkamisen takia. PDG Veikko kysyy Marina Palacen tiloja.  
Asioina toimintakertomus ja virkailijoiden valinnat sekä keskustelu yhdistyksen perustamisesta. IPCC 
Heikki laatii kuvakavalkadin. 
 

8§ Seuraava kokous 
Keskiviikko 13.6.2018 klo 17.00 Viikissä. 

 
9§ Kokouksen päättäminen 

Puheenjohtaja Ilkka päätti kokouksen klo 18.45. 
 
 

Vakuudeksi 
 
Ilkka Siissalo    Markus Flaaming 
Ilkka Siissalo    Markus Flaaming 
puheenjohtaja    sihteeri 


